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P r o t o k ó ł   Nr XXII/2017 

z obrad nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 22 lutego 2017 r. 

 

XXII zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 16.00 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy,  Pani Elżbieta Dominiczak.  

-powitała radnych, sołtysów, Pana Tadeusza Dąbrosia Przewodniczącego Rady Powiatu 

Sulęcińskiego, Pana Grzegorza Zawadzkiego Członka Zarządu Powiatu sulęcińskiego, Pana 

Wójta, Dyrektor CUW Panią Teresę Herman, radcę prawnego Pana Pawła Bogackiego,  

 

- stwierdziła quorum radnych – na 15 radnych obecnych 15 radnych; Rada może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 

Pan Wójt: wniosek o wykreślenie punktu czwartego oraz wprowadzenie punktu 6 jako zmiana 

WPF na lata 2017-2028. 

Pani Przewodnicząca złożyła wniosek o wprowadzenie punktu 7 jako przyjęcie rezygnacji  

z członkostwa w Komisji Oświaty, Kultury Fizycznej, Rekreacji, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

oraz zmiany uchwały sprawie  zmiany uchwały Nr I/3/2014 z dnia 1 grudnia2014r.w spawie 

powołania stałych komisji Rady Gminy Krzeszyce oraz o wprowadzeniu punktu z uchwałę  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Krzeszyce 

Głosowanie nad wnioskiem pana wójta o usunięcie punktu nr 4 

15 za 0 przeciw 0 wstrzymujących się 

Wniosek przyjęto jednogłośnie 

 

Głosowanie nad wnioskiem pana wójta o wprowadzeniu punktu o zmianie w WPF 

15 za 0 przeciw 0 wstrzymujących się 

Wniosek przyjęto jednogłośnie 

 

Głosowanie nad wnioskiem Pani Przewodniczącej o wprowadzenie punktu o przyjęciu 

rezygnacji i zmiany uchwały Nr I/3/2014 z dnia 1 grudnia2014r.w spawie powołania stałych 

komisji Rady Gminy Krzeszyce 

15 za 0 przeciw 0 wstrzymujących się 

Wniosek przyjęto jednogłośnie 

 

Głosowanie nad wnioskiem Pani Przewodniczącej o wprowadzenie punktu o ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Krzeszyce 

12 za 1 przeciw 2 wstrzymujących się 

Wniosek przyjęto większością głosów 
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Pani Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie 15 głosami za i przedstawiał się 

następująco: 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

2. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym 

3. Przyjęcie opinii w sprawie sprawozdania z wysokości wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego. 

4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII/74/2012 Rady Gminy Krzeszyce z 

dnia 19.01.2012 r. w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu 

przez Gminę Krzeszyce. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/119/2016 w sprawie uchwały 

budżetowej  

na rok 2017 z dnia 29.12.2016 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF na lata 2017-2028. 

7. Przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Oświaty, Kultury Fizycznej, Rekreacji, 

Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz zmiany uchwały sprawie  zmiany uchwały Nr I/3/2014 z 

dnia 1 grudnia2014r.w spawie powołania stałych komisji Rady Gminy Krzeszyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Krzeszyce 

9. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie obrad. 

 

b/ przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

 

15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie 

 
 
 

Ad. 2 

 

16 XII spotkanie z wojewoda wójtów i burmistrzów  sprawie ptasiej grypy 

19 XII obchody 50 lecie ślubu Kruk i Fabianowicz 

Utworzenie podstrefy krzeszyckiej, spotkanie w sprawie oczyszczalni 

30 XII porozumienie w sprawie informatyzacji Urzędu Gminy 

6 I złożenie wniosku w sprawie oczyszczalni przydomowych 

9 I spotkanie opłatkowe i wojewody 

10 I spotkanie wójtów, burmistrzów i starosty 

11 I spotkanie w sprawie fotowoltaniki 

16 I  wizyta w Generalnej dyrekcji Dróg wojewódzkich 

19 I spotkanie w Nadleśnictwie w sprawie drogi na Kiełpin 

21 I wybory władza  

Zarządu Powiatowego Starzy pożarnej 

27 I obchody wyzwolenia obozy w słońsku 

28 I rozgrywki o Puchar Wójta w piłce nożnej 
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1 II konferencja w Urzędzie Marszałkowskim 

3 II spotkanie   z Wójtem Deszczna 

4 II Turniej tenisa stołowego w Kołczynie 

6 II spotkanie w sprawie nieruchomości po PKP w rudnicy 

7 II pogrzeb Antoniego przybysza, 

8 II spotkanie z Panem Rydzaniczem 

11 II spotkanie w OSP  w Kołczynie 

16 II spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w sprawie RPO 2020 przedsiębiorców i 

samorządowców 

17 II spotkanie z OSP Krzeszyce i w sprawie organizacji Biegu Olimpijskiego w Kołczynie 

20 II spotkanie z mieszkańcami Przemysławia 

 

Ad3/ 

Pani Dyrektor CUW Teresa Herman przedstawiła sprawozdanie z wysokości wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego. 

 

 

Ad4/ 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XXII/123/2017 w sprawie zmiany uchwały nr 

XIII/74/2012 Rady Gminy Krzeszyce z dnia 19.01.2012 r. w sprawie określenia warunków i 

trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Krzeszyce. 

 

 

15 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

Ad 5/ 

Pani Skarbnik przedstawiła konieczność zmiany uchwały budżetowej, oraz odczytała opinię 

RIO 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XXII/124/2017 w sprawie zmiany uchwały nr 

XX/119/2016 w sprawie uchwały budżetowej na rok 2017 z dnia 29.12.2016 r. 

 

15 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

  

Ad 6/ 

Pani Skarbnik przedstawiła konieczność zmiany uchwały o WPF na lata 2017-2028, oraz 

odczytała opinię RIO 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XXII/125/2017 w sprawie zmiany WPF na lata 

2017-2028. 

 

15 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 
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Ad 7/ 

Podjęcie uchwały dotyczącej stałych komisji Rady gminy Krzeszyce 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XXII/126/2017 w sprawie zmiany uchwały Nr 

I/3/2014 z dnia 1 grudnia2014r.w spawie powołania stałych komisji Rady Gminy Krzeszyce. 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

Ad 8/ 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XXII/127/2017 w sprawie ustalenie 

wynagrodzenia dla Wójta Gminy Krzeszyce 

 

12 glosami za , 1 przeciw i 2 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

 

 

Ad 9/ 

Pan Wiceprzewodniczący zapowiedział, ze plany Pracy zostaną przyjęte na  najbliższej sesji 

Rady Gminy. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: co z sołtysem Dębokierza, nie mieszka już w tej 

miejscowości. 

 

Pan Wójt: jesteśmy z nim  w kontakcie musi się określić. 

 

Pan Sołtys Andrzej Olkowicz: Dębokierz dostał nowa tablicę, Zaszczytowo zgłaszało to dwa 

lata temu. Co z pismem  w sprawie szamba, sala się wali, zapraszaliśmy radnego, należy  to 

ogrodzić albo coś. 

 

Pan Sołtys Józef Pizuński: miała być ulotka odnośnie pochówków, miało być płacone w 

trakcie 5 lat. Żeby każdy wiedział o co chodzi. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak; nie mają tej uchwały. 

 

Pan Wójt; trzeba to wyjaśnić. 

 

Pan Sołtys Józef Pizuński: jeden drugiego informuję. 

 

Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu sulęcińskiego; odpowiem na pytanie pana 

Wiceprzewodniczącego na temat odśnieżania dróg. Firma, która obsługuje rejon jest  

z Lemierzyc, dlatego najpierw odśnieżane są miejscowości z nią graniczące, a później 

następne. Nie ma możliwości, aby odśnieżane było w kilku miejscach jednocześnie. Nie ma 

tez na to wystarczających środków, . dzwonicie państwo  w tej sprawie i staramy się 

reagować na bieżąco. Szukaliśmy takiej firmy na ternie Krzeszyce, ale nie było chętnego. 1 

km odśnieżania kosztuje i radni powinni wziąć to pod uwagę. 
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Pan Radny Ryszard Buczkowski: ktoś to nadzoruję, u nas jechała odśnieżarka ale już po 

opadach śniegu. 

 

Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu sulęcińskiego: to nowa firma i zapoznaje 

się  z terenem. Drogi gruntowe są w złym stanie, np.  w Czartowie, kiedy woda jeszcze nie 

wsiąkła nie ma możliwości puszczenia równiarki, bo to nic nie da. Równiarka zostanie 

puszczona jak droga wyschnie, zostanie tez wypełniona tłuczniem. Gmina weszła w temat 

oczyszczalni przydomowych. Nie można mówić, że powiat coś blokuję, są decyzję odmowne, 

gdyż temat nie został do końca zbadany pod względem geologicznym. Sytuacja jest taka, że 

pewne tematy należy uzupełnić i poprawić i złożyć poprawny wniosek. Sygnalizuje problem.  

Jako mieszkaniec Gminy chciałbym zgłosić problem związany z nielegalnym korzystaniem 

ze żwirowni przy której mieszkam przez profesjonalne motory, kiedyś była tam jakaś 

inicjatywa, teraz nikt na tym tym nie czuwa. Może dojść do tragedii jak niedawno we 

Wschowie, gdzie zginęło dziecko. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: czy będziecie się przygotowywać do wycinki krzaków, 

które utrudniają  poruszanie się pod rogach. 

 

Pani Sołtys Krystyna Miller: czy do wycięcia krzaków uwzględniona została droga  

w Brzozowej. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak; czy są planowane jakieś inwestycje drogowe? 

 

Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu sulęcińskiego: wcześniej planowany jest 

budżet. Na ten moment oprócz wykorzystania na najbardziej newralgicznych punktach 

równiarki oraz uzupełniania ubytków na bieżąco za pomocą masy na zimno, nic nie jest 

planowane. Wiosna wykorzystywany będzie, także tzw. pancer czyli grys z emulsją.  

Po 1 kwietnia będzie możliwość realizacji niektórych inwestycji.  Od dwóch lat gmina 

Krzeszyce nie współfinansuje inwestycji drogowych na swoim terenie w przeciwieństwie do 

innych gmina.. jednym z odcinków, które będą zrobione jest fragment drogi w Kołczynie.  

W sprawie krzaków jest problem z wypasanym bydle, gdyż często ogrodzenie jest w tych 

krzakach, kołki i druty przy samej drodze.  

 

Pan Radny Bogusław Pawlak; zgłosił problem konarów, które zagrają na drodze w Rudnicy. 

 

Pan Wójt: ustosunkował się do zarzutów ze strony Pana Zawadzkiego dotyczącego braku 

współfinansowania dróg, wynika to z powodu braku środków w budżecie. Spotkał się 

również z Wójtem Deszczna w spawie drogi doi Kiełpina, a także Dyrektorem Lasów 

Państwowych. 

 

Pani Sołtys Wioleta Raczkowska - Gołębska: w rudnicy powstało nowe osiedle, mieszka tu 

dużo rodzin z dziećmi, należałoby zrobić chodnik. 

 

Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu sulęcińskiego: należy pozyskiwać środki 

zewnętrzne, podobnie jak na odcinek Sulęcin – Maszków -  inwestycja planowana na przyszły 

rok. Realizowane są te inwestycje na które można pozyskać środki zewnętrzne. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski; jaka sjest sieć dróg powiatowych w poszczególnych 

gminach. 

 



6 
 

Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu sulęcińskiego: w gminie Krzeszyce 

najwięcej jest dróg gruntowych, natomiast najwięcej dróg powiatowych posiada Torzym. 

Nasze drogi gruntowe nie spełniają warunków dróg powiatowych, nie są to drogi strategiczne. 

Nie ma co się oszukiwać, że będą robione drogi niestrategiczne., gdyż brakuje środków.  

 

Pan Radny Bogusław Pawlak; prośba o oznakowanie poziome dróg, mieszkańcy mają z tym 

problem.  

 

Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu sulęcińskiego: Sytuacja jest taka, że 

potrzebna jest odgórna decyzja. Badana jest liczba samochodów, która przejeżdżających 

przez drogę.  

 

Pan Radny Antoni Hajdajenko: czy jest szansa na ścieńcie skarp? 

 

Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu sulęcińskiego: kiedy będą pracownicy  

z Powiatowego Urzędu Pracy. 

 

Pan Wójt: rozmawiałem z Panem Galantem na temat niszczenia pobocza drogi powiatowej,  

to jest pobocze należące melioracji  i z nimi trzeba rozmawiać. 

 

Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu sulęcińskiego: pobocze należy  

do melioracji, droga jest wąska, jest problem bo samochody mają kłopoty z minięciem się, nie 

jest to problem do uśniecie a w tej chwili. 

 

Pan Wójt: poprosił sołtysów o wyznaczenie terminów spotkań z mieszkańcami. 

 

 

 

 

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uwagę i zamknęła obrady XXII sesji Rady 

Gminy VII kadencji. Obrady zakończono ok. godz. 17.50 

 

Protokołowała: 

……………………….. 

/Marta Buczkowska 

  


